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ZAPISNIK 

2. redne seje SVETA STARŠEV OŠ Loka Črnomelj, ki je bila v  četrtek, 11. 5. 

2023, ob 17.30 v predavalnici Osnovne šole Loka Črnomelj 

 

Prisotni člani sveta staršev (priloga 1 – podpisna lista). 

Ostali prisotni:  

 Boštjan Papež, ravnatelj; 

 Sonja Malnarič, pomočnica ravnatelja; 

 Urša Prus, knjižničarka, skrbnica učbeniškega sklada; 

 Za oddelke 1. b, 7. b ter 1. in 2. r. Adlešiči so bili prisotni namestniki. 
 

 

Predsednica je prisotne pozdravila in predlagala naslednji dnevni red: 

1. Pregled in realizacija sklepov zapisnika zadnje seje. 
2. Pregled in potrditev nabora delovnih zvezkov za šolsko leto 2023/2024 (knjižničarka 

U. Prus). 
3. Voden ogled gradbišča nove šole. 
4. Pobude in predlogi. 

 

Predsednica je predlagala, da se 3. in 4. točka dnevnega reda zamenjata, ostalih pripomb in 

dopolnil člani niso imeli, zato je predlagala sprejem dnevnega reda. 

1. Pregled in realizacija sklepov zapisnika zadnje seje. 
2. Pregled in potrditev nabora delovnih zvezkov za šolsko leto 2023/2024 (knjižničarka U. 

Prus). 
3. Pobude in predlogi. 
4. Voden ogled gradbišča nove šole. 

 

 Glasovanje: 25 prisotnih z glasovalno pravico, vsi ZA. 

 Sklep 1: Predlagani dnevni red je sprejet. 

Predsednica je predlagala, da zapisnik piše pomočnica ravnatelja Sonja Malnarič. 

Glasovanje: 25 prisotnih, vsi ZA. 

 Sklep 2: Zapisnik 2. redne seje Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj piše Sonja Malnarič.  

Točka 1: Pregled in realizacija sklepov zapisnika zadnje seje. 

Zapisnik zadnje seje je že objavljen na šolski spleti strani. Predsednica  je na kratko povzela 

njegovo vsebino. Ker nanj ni bilo pripomb, je prisotne povabila, da ga potrdijo. 
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Glasovanje: 25 prisotnih, vsi ZA. 

 Sklep 3: Zapisnik 1. redne seje Sveta staršev OŠ Loka v šolskem letu 2022/2023 je potrjen. 

 

 Točka 2: Pregled in potrditev nabora delovnih zvezkov za šolsko leto 

2023/2024. 

Predsednica je k besedi povabila skrbnico učbeniškega sklada na OŠ Loka, Uršo Prus, da 

predstavi nabor delovnih zvezkov za šolsko leto 2023/24. Urša Prus je nazorno predstavila 

vse spremembe nabave posameznih delovnih zvezkov od 4. do 9. razreda za naslednje šolsko 

leto.  Za šolsko leto 2023/2024 so staršem odvzeli strošek nakupa delovnega učbenika za 

angleščino v 8. razredu. Izločili so delovni zvezek za glasbo v 6. razredu, delovni zvezek za 

zgodovino v 6. razredu, delovne zvezke za matematiko v 8. razredu, delovne zvezke za 

matematiko v 9. razredu in delovni zvezek za fiziko v 9. razredu. Uvedli so delovni zvezek za 

naravoslovje v 9. razredu. Za šolsko leto 2023/2024 so za DZ od 4. do 9. razreda dosegli 

skupni znesek 626,90 evra, kar je za 81 € manj kot v tekočem letu. Starši so lahko za vsak 

razred posebej pokomentirali izbiro in skupno vrednost. Pohvalili so prizadevnost šole, da 

znesek, ki ga plačujejo starši, zmanjšuje. Zavedajo se tudi, da za izpolnjen delovni zvezek ni 

zadolžen samo učitelj predmeta, temveč v veliki meri učenci sami, zato jih morajo starši k 

temu tudi vzpodbujati. Nekateri so tudi mnenja, da so delovni zvezki potuha tako učencem 

kot učiteljem. 

Po predstavitvi in razpravi je predsednica predlagala, da se nabor delovnih zvezkov za šolsko 

leto 2023/2024 sprejme.  

 Glasovanje: 25 prisotnih, vsi ZA. 

Soglasno z glasovanjem so sprejeli  

SKLEP 4: Potrdi se nabor delovnih zvezkov za šolsko leto 2023/2024. 

 

Vodja učbeniškega sklada, Urša Prus, je povedala, da delovne zvezke za učence 1. 

triade financirana MVI, in sicer jih dobijo učenci brezplačno, izplača se iz šolskega 

učbeniškega sklada. 

Svet staršev je sprejel predlog, da se starši bodočih tretješolcev zberejo sami in v primeru, da 

bi se strinjali z nakupom delovnega zvezka tudi za angleški jezik, si le-tega priskrbijo izven 

tega nabora.  

Nabor delovnih zvezkov je v prilogi 2. 

Celotna primerjava je vidna v prilogi 3. 
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Točka 3: Pobude in predlogi 

Pomočnica ravnatelja je najprej predstavila vprašanja, ki so jih starši podali na govorilnih 

urah: 

• 3. c: Mama učenke predlaga ključavnico na otroških straniščih ali pa vsaj znak 

zasedeno, saj se pogosto dogaja, da kdo odpre vrata.  

Ravnatelj je povedal, da je pobuda sprejeta in že dana v reševanje. 
 

• 6. b: Identificiranje nadarjenih z zunanjimi testi tudi na predmetni stopnji (vsaj za 

generacije, ki niso bile testirane v času šolanja na daljavo zaradi virusa sars-Cov 2). 

Ravnatelj je povedal, da je pobuda sprejeta in bo realizirana po dogovoru s šolsko 

psihologinjo. 

 8. b: Mama učenke je sporočila, da so bili 4. 5. 2023 na avtobusu z učenci v smeri iz 
Miličev preko Marindola trije migranti, ki so jih potem v Marindolu prevzeli 
policisti. Zanima jo, ali so sploh lahko še drugi potniki na avtobusu, če so hkrati 
prisotni otroci, in ali bi moral voznik postopati drugače (migranti naj bi bili 
popolnoma v redu, a bi se lahko odzvali drugače, ko so videli policiste).  

      

             Vprašanje smo posredovali prevozniku MPOV, d. o. o. in objavljamo njegov 

odgovor: 

»Na avtobusu so lahko vsi potniki, ker gre za redno linijo. Dotični so bili iz EU in se 

obravnavajo kot vsi ostali potniki. Voznik nima pooblastil za preverjanje in izločanje potnikov. 

Lp Miro Puhek« 

Vprašanja, ki so jih člani zastavili po e pošti: 

• Kakšna bo organizacija pouka za 5. razrede v naslednjem šolskem letu? 

• Ravnatelj je povedal, da bo organizacija pouka v naslednjem šolskem letu 

podobna letošnji. Četrti in peti razred bo imel učilnice na Srednji šoli Črnomelj 

(4) in dve v prostorih Vrtca Črnomelj – tako, kot jih imajo trenutno.   

• Ali je možen prevoz otrok neposredno iz PH Stratus? 

• Ravnatelj je povedal, da to ni možno, ker ni niti tehnično izvedljivo. Podobna 

pobuda je bila že podana, je bila tudi podrobno preučena in na koncu je ostalo 

tako, kot je že od začetka. V pogovorih smo sodelovali tudi s prevoznikom in 

prišli do zaključka, da je obstoječa organizacija razvoza iz PH Stratus v danih 

razmerah najboljša.  

• Starši KS Petrova vas so se obrnili na Svet staršev OŠ Loka s pobudo o nujni 

prometni ureditvi na odseku R1 216/1178 Črmošnjice–Črnomelj. Po pregledu 

predloga in razpravi je predsednica predlagala, da Svet staršev OŠ Loka Črnomelj 

pošlje dopis Direkciji RS za infrastrukturo s prošnjo za čim hitrejše ukrepe oz. 

rešitve.   
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• Priloga 4: Dopis Direkciji RS za infrastrukturo 

 

Glasovanje: 25 prisotnih, vsi ZA. 
 
Soglasno z glasovanjem so sprejeli  
SKLEP 5: Svet staršev OŠ Loka Črnomelj pošlje Direkciji RS za infrastrukturo dopis 
Prometna ureditev na odseku R1 216/1178 Črmošnjice–Črnomelj 

 

      

Pobude, ki so jih podali člani na sami seji: 

 Članica je povedala, da je prometna varnost na postajališču Marindol kljub  
postavitvi »buskov« zelo ogrožena. Postavljeni so bili na nasprotni strani, baterije 
so velikokrat prazne. 

 Na spletni strani je pri prevozih napisano staro šolsko leto. 
o Vozni red nam da prevoznik in se ni spreminjal. Letnica je popravljena.  

 Starši so dali pobudo, da pri delitvi učencev v 6. razred učence iz PŠ Adlešiči 
razporedijo v en ali največ dva oddelka. V času, ko so se v Adlešiče vozili tudi 
petošolci, je bilo zaznanega več medvrstniškega nasilja in bojijo se, da se bo le-to 
nadaljevalo v šestem razredu. 

o Ravnatelj je obljubil, da bo o pobudi seznanil strokovni tim, ki razporeja 
učence. Povedal je tudi, da se na šoli izvaja veliko preventivnih delavnic na 
temo medvrstniškega nasilja in da se trenutno dodatno izobražujejo bodoči 
mediatorji. Povedal je tudi, da bomo v petek, 12. 5. 2023, za dve uri ustavili 
pouk in izvajali delavnice ob Dnevu kulture in strpnosti. Ravnatelj meni, da je 
nabor preventive na tem področju na šoli zelo dolg in ciljno naravnan. To 
področje morajo resno jemati tudi starši ter se o kulturnem obnašanju in 
netoleranci nasilja pogovarjati s svojimi otroki. V razpravi so bili starši enotni, 
da mora biti v šoli ničelna toleranca do nasilja, da otroci velikokrat nimajo 
vesti, ker jih starši za vsako malenkost vlečejo ven, predlagali so tudi striktno 
kaznovanje motečih učencev že v nižjih razredih in da so otroci kopija staršev. 
Strinjali so se, da mora biti vsako namerno snemanje in objavljanje striktno 
kaznivo. Zavedajo se, da imajo starši tudi na uporabo telefonov svojih otrok 
velik vpliv. 

 Na vprašanje, koliko je denarja v šolskem skladu, je ravnatelj podrobno predstavil 
šolski sklad: 

Stanje na računu šolskega sklada na dan 5. 5. 2023 je bilo 5.050,34 €. Od tega 

zneska se bo do koca šolskega leta 1.144,89 € dalo na razpolago učencem 9. 

razreda za stroške valete. 618.57 € se rezervira za izgradnjo senčnice na PŠ 

Adlešiči. 500 evrov se nameni za sofinanciranje dejavnosti za nadarjene 

učence. Predviden znesek, ki se prenese v prihodnje šolsko leto, je 2.885,88 €.  

V prihodnjem šolskem letu se bo iz šolskega sklada v celoti ali delno pokril 

strošek servisa koles za opravljanje kolesarskega izpita. Predračun je 550 €. 
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 Starši so podali pobudo, naj na spletni strani dodamo predstavitev šolskega sklada 
in povabilo, naj starši del dohodnine namenijo v šolski sklad. Na spletno stran naj 
objavimo tudi QR kodo, preko katere bo mogoče donacije v šolski sklad preprosto 
opraviti. 

 Starši do dali pobudo, da se jim z novim šolskim letom omogoči odjava malice in 
kosila preko portala Lopolis.  

 

 

4. Voden ogled gradbišča nove šole. 

 
Ravnatelj je vse zainteresirane povabil na ogled načrtov in gradbišča. Oboje smo si ogledali v 
spremstvu vodje gradbišča.  
 

Seja je bila zaključena ob 19.30. 

 

Zapisala: Sonja Malnarič    Predsednica SS OŠ Loka: 

       Dolores Šober 

 

 

Priloga 1: Lista prisotnosti. 

Priloga 2: Nabor delovnih zvezkov. 

Priloga 3: Celotna primerjava med šolskima letoma 2022/23 in 2023/24. 

Priloga 4: Dopis Prometna ureditev na odseku R1 216/1178 Črmošnjice–Črnomelj. 
 

 


